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I zajęcia zapaśnicze w szkołach 

 
  
 W dniach 22 i 23 stycznia 2015 r. 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz w Szkole 
Podstawowej w Leśniowicach odbyły się pierwsze 
zajęcia zapaśnicze, w których łącznie udział wzięło 
70 uczniów ze wszystkich szkół z terenu gminy 
Leśniowice. 
 Trening rozpoczął się rozgrzewką, 
następnie przeprowadzono ćwiczenia 
gimnastyczno-akrobatyczne, gra w rugby 
zapaśnicze i zabawy zapaśnicze w parach. 
Kolejne zajęcia odbędą się w dniach:  

 2 lutego (poniedziałek) o godz. 14:00 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz 
o godz. 15:30  w Szkole Podstawowej 
w Leśniowicach 

 4 lutego (środa) o godz. 14:00 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz 
o godz. 15:30  w Szkole Podstawowej 
w Leśniowicach  

 6 lutego (piątek) o godz. 14:00 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz 
o godz. 15:30  w Szkole Podstawowej 
w Leśniowicach  

 9 lutego (poniedziałek) o godz. 14:00 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz 
o godz. 15:30  w Szkole Podstawowej 
w Leśniowicach  

 11 lutego (środa) o godz. 14:00 
w Publicznym Gimnazjum w Sielcu oraz 
o godz. 15:30  w Szkole Podstawowej 
w Leśniowicach  

 
 
Wszystkich chętnych serdecznie zapraszamy.  
 
 
  

oprac. Justyna Oliwiak 

 

 
 

 
 

 
  



www.lesniowice.lubelskie.pl 

    2 

 

Reportaż o Panu Kamilu 
Chęciu na antenie Radia 

Lublin 

  
 
 W dniu 23 stycznia 2014 r. gościliśmy 
w naszej gminie reporterów, a także byliśmy 
w studiu Radia Lublin. 
 Oprócz bieżących wiadomości z gminy 
powstał także reportaż autorstwa Pani Czesławy 
Borowik "Marka z tradycji" o gospodarstwie Pana 
Kamila, 26-letniego rolnika i jego rodziny 
z miejscowości Poniatówka w gminie Leśniowice. 
Pan Kamil kilka lat temu otrzymał od rodziców 7 ha, 
dziś już ma ok. 200 ha, a razem z ojcem - 350. 
 Zarówno młodzi gospodarze (Kamil Chęć 
z małżonką Ewą) jak i seniorzy (rodzice Pan Kamila) 
prowadzą hodowlę bydła mlecznego i bardzo sobie 
chwalą współpracę z OSM w Krasnymstawie. 
Gospodarstwo wyróżnia się wśród innych bardzo 
dużą dynamiką rozwoju dlatego zostało zgłoszone 
do plebiscytu Dziennika Wschodniego i ten plebiscyt 
głosami czytelników Pan Kamil wygrał. 
 „Dobre gospodarstwo oparte na tradycji to 
bogactwo gminy, jest trudną rzeczą i nie warto jest 
eksperymentować tylko ciągle udoskonalać 
i rozwijać” powiedział Pan Wiesław Radzięciak Wójt 
Gminy Leśniowice. 
 
Zapraszamy do wysłuchania reportażu 
 
http://moje.radio.lublin.pl/24-01-2015-kalejdoskop-
regionalny-reportaz-czeslawy-borowik-marka-z-
tradycji.html 
 
  

oprac. Marcin Kołodziej 
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Konferencja w Janowie 
 

 W dniu 23 stycznia 2015 r. w Zajeździe „Trzy dęby” w Janowie koło Chełma odbyła się 
konferencja podsumowująca projekt pt. „GIS across the border – wspólna platforma zarządzania 
przestrzenią w Euroregionie Bug”, w której udział wziął Pan Wiesław Radzięciak Wójt Gminy Leśniowice. 
 W konferencji podsumowującej zabrali głos przedstawiciele lidera projektu – Stowarzyszenia 
Samorządów Euroregionu Bug oraz partnerów, którymi są: „Wschodni Klaster Doradczo – Usługowy”, 
Związek Transgraniczny Euroregion Bug (strona ukraińska) oraz Brzeskie Obwodowe Centrum Rozwoju 
Wspierania Agroturystyki AGROECOTOUR (Białoruś), a także zaproszeni eksperci. Uczestniczyli w niej 
Konsul Republiki Bialoruś w Białej Podlaskiej, Dyrektor Urzędu Statystycznego w Lublinie, przedstawiciel 
Wojewody Lubelskiego, pracownicy uczelni wyższych z woj. lubelskiego oraz licznie zebrani członkowie 
Stowarzyszenia. 
 Dokonano podsumowania realizacji projektu oraz prezentacji jego efektów. Dzięki wspólnej pracy 
partnerów udało się pokonać wiele barier formalno-prawnych wynikających ze specyfiki projektu, dzięki 
czemu powstały dwa bardzo ważne dla obszarów przygranicznych produkty: geoportal Euroregionu Bug 
oraz wspólna Koncepcja funkcjonalno- przestrzenna rozwoju Euroregionu Bug do 2020 roku. 
 Realizacja projektu rozpoczęła się 1 grudnia 2013 roku w partnerstwie polsko – białorusko – 
ukraińskim w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska – Białoruś – Ukraina 2007 – 2013. 
 
  

oprac. Marcin Kołodziej 
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Posiedzenie Zarządu Klubu Sportowego „Astra” 
w Leśniowicach 

 
 W dniu 26 stycznia 2015 r. w Urzędzie 
Gminy Leśniowice odbyło się posiedzenie Zarządu 
Klubu Sportowego „Astra” w Leśniowicach, na 
którym omówiono przygotowania do rozgrywek 
rundy wiosennej sezonu 2014/2015. Podczas 
spotkania ustalono, że wszystkie drużyny tj. 
młodzicy, trampkarze, juniorzy i seniorzy będą 
trenować i brać udział w rozgrywkach tej rundy. 
Następnie Zarząd postanowił, że ci sami trenerzy 
jak w rundzie jesiennej poprowadzą powyższe 
drużyny. Ponadto omówiono udział drużyn 
w Halowych Mistrzostwach ChOZPN 2014-2015. 
Po krótkiej dyskusji Pan Jacek Stańkowski Prezes 
klubu podziękował wszystkim za przybycie 
i zakończył posiedzenie.  
  

oprac. Justyna Oliwiak 

 

 

 
Zebranie semestralne z rodzicami uczniów w PG Sielec 

 

 
 

 

 W dniu 27 stycznia 2015 r. w Publicznym 
Gimnazjum w Sielcu odbyło się zebranie 
semestralne z rodzicami uczniów, w którym 
uczestniczyli Pan Wiesław Radzięciak Wójt Gminy 
Leśniowice, Pani Iwona Kesler Skarbnik Zarządu 
Leśniowskiego Stowarzyszenia Oświatowo – 
Samorządowego oraz Pan Jarosław Wójcicki 
Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 5 
w Chełmie. 
 Dyrektor przedstawił rodzicom wyniki 
klasyfikacji I semestru oraz wspomniał 
o sukcesach uczniów biorących udział w różnego 
rodzaju konkursach. 
 Następnie głos zabrał Pan Jarosław 
Wójcicki Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 
5 w Chełmie przedstawił ofertę szkoły i planowane 
w przyszłości zmiany dotyczące otwarcia wielu 
nowych atrakcyjnych kierunków, co jest zachętą 
dla przyszłych absolwentów gimnazjum. 
 W dalszej części zebrania rodzice zgłosili 
wnioski na temat funkcjonowania stołówki 
szkolnej, rozważenie montażu monitoringu oraz 
kontroli utrzymania właściwej temperatury 
w salach lekcyjnych.  
 Pan Wiesław Radzięciak odniósł się do 
poruszanych na zebraniu spraw. 
  
 

oprac. Iwona Kesler 
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